
SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

Dagsorden til byrådets møde onsdag den 21. juni 
1995 kl. 19.00 i byrådssalen.

Medlemmer:
Kim Rockhill 
Hans Jørgen Mortensen 
Anni Skov 
Preben Lansø 
Bendt Bach Sørensen 
Annie Hansen 
Anders Clausager 
Knud 0. Andreasen 
Hans Henning Bjørnsen 
Holger Andersen 
Jens Brogaard Jensen 
Steen Berthelsen 
Bent Vestergaard Jensen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Der er formandsmøde kl. 16.00
Lukket møde starter kl. 16.45
Der er spisning i kantinen fra ca. 17.45. Afbud
hertil bedes givet til borgmesterkontoret senest
tirsdag kl. 12.
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Tidspunkt for mødets afslutning: kL
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

;i.

TTrl valasd aesordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg 
er udsendt tidligere:

Miljø- og teknikudvalget - den 31/5 
Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 30/5 
Hovedsamarb.udv. for administr. - den 13/6 
Fællesudvalget - den 13/6 
Økonomiudvalget - den 13/6
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

2.

Budgetrevision I - drift 1995 

J.nr. ØF

Økonomisk forvaltning- har ved skrivelse af 
5. maj 1995 anmodet fagforvaltningerne om at 
foretage en revision af budgettet for 1995. 
Revisionen skulle omfatte ændringer på de lov
mæssige områder eller øvrige “bundne” områder.

Miljø- og teknikudvalg 0
Skole-, social- og
sundhedsudvalget 2.632.200
Økonomiudvalget 1.597.200
Lønrevision 48.600-
I alt nettomerudgift 4.180.800

Resultatet af budgetrevision I betyder, at kr. 
4.180.800 forbruges af kassebeholdningen. 
Oversigt over udvalgenes budgetrevison vedlæg
ges.
Økonomiudvalget fremsender på møde den 13. 
juni 1995 budgetrevision I med anbefaling til 
godkendelse, dog ønskes - før byrådsmødet - en 
nærmere undersøgelse af tillægsbevilling på kr. 
40.000 til opsætning af ekstra lamper på Hoved
gaden.

Bilag vedlagt sagen.

Dag og år Formandens
initialer
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o _BYRÅDSMØDE

SKIBBY KOMMUNE

I. '

Ændring af udligningsordning 

j.nr. ØF

Sagen om de ændrede udligningsordninger fort
sættes.
Der er modtaget ny skrivelse om tildeling af et 
særligt tilskud til de kommuner, der dels har et 
særligt stort antal meter vej pr. indbygger og 
samtidig har et svagt beskatningsgrundlag.
Bilag vedlægges.
Skibby Kommune kommer desværre ikke med i 
denne tilskudspulje, da beskatningsgrundlaget 
pr. indbygger skal være mindre end 90% af det 
landsgennemsnitlige beskatningsgrundlag pr. 
indbygger. Skibby Kommune har et budgetteret 
beskatningsgrundlag i 1994 på 91,5% i forhold til 
landsgennemsnittet.
Loven er vedtaget i Folketinget den 2. juni 1995.. 
Selve bloktilskuddets størrelse afventer resulta
tet af de økonomiske forhandlinger mellem rege
ringen og Kommunernes Landsforening. Der er 
stadig usikkerhed om skattereformen og om be
skatningsgrundlagene i kommunerne, og disse 
ligger til grund for fordelingen af bloktilskudde
ne.
Det er derfor på nuværende tidspunkt umuligt at 
forudsige den samlede økonomiske virkning for 
Skibby Kommune. Som i de foregående år, ud- 
meldes budgettallene i juli måned. Foreløbige 
beregninger er tilsendt fra Kommunernes Lands
forening,
Til brug for økonomiudvalgets behandling, vil 
administrationen udarbejde oplæg til det videre 
forløb, såfremt der inden mødet modtages yder
ligere materiale.
Økonomiudvalget vedtog på møde den 13. juni 
1995, at punktet optages på byrådets dagsorden. 
Til byrådsmødet udarbejdes udkast til brev til 
Indenrigsministeren.
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

4.

Debatoplæg forud for Regionplan 1997: 
“Det åbne land”

J.nr. 01.01.02P17

Frederiksborg Amtsråd har udsendt et debatop
læg til den forudgående høring i forbindelse med 
udarbejdelsen af Regionplan 1997.
Svarfristen er 1. juni 1995.
Ud over det kommunale svar, vil kommunerne i 
Frederikssundfingeren fremsende et fælles svar, 
som efter aftale med Amtet skal fremsendes in
den 1. juli 1995.
Af hensyn til svarfristen vedlægges forslag til 
svarskrivelse, som efterfølgende kan godkendes 
endeligt af byrådet.
Debatoplæg er tidligere uddelt.
Forslag til svarskrivelse vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 31. maj 1995  ̂at svarskrivelse sendes øje
blikkeligt til Amtet.
Efter byrådsvedtagelsen fremsendes eventuelle 
korrektioner og mindretalsudtalelser. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

|

Forslag til Kommuneplantillæg 14. for placering 
M vindmøller i Skibby Kommune

J.nr. 01.02.15P16/14

I henhold til cirkulære om planlægning for vind
møller af 28. jan. 1994 skal byrådet senest den 1. 
juli 1995 offentliggøre et forslag til kommune
plan, hvori der for hele kommunen tages stilling 
til, hvor og i hvilket omfang der kan opføres 
vindmøller. ,
Kommunen har den 19. maj 1995 tilskrevet 
Amtsrådet og Energiministeriet, at man ikke 
kunne udpege vindgode områder, der kan over
holde alle restriktionerne.
Den 23. maj har forvaltningen haft et møde med 
Amtet om placeringsmuligheder for vindmølle - 
klynger (3-5 møller).
Amtet pegede på 2 muligheder: 1) området vest 
for Skibby Old og Svanholm mark, 2) området 
nordvest for Skuldelev. Den præcise placering 
bør afhænge af de lokale vindforhold.
Samtidigt med, at der udpegedes klyngeområder, 
skulle al placering af vindmøller uden for forby
des. Der kunne dog gives retningslinier for en
keltstående “husstandsmøller”.
På spørgsmålet om udbygning af de eksisterende 
mølleområder blev det oplyst, at mulighederne 
var afhængig af en konkret vurdering af den vi
suelle påvirkning af landskabet. Da møllerne er 
placeret i “særlig værdifulde landskaber”, skal 
der i givet fald udarbejdes et regionplantillæg. 
Amtet var indstillet på en forhandling, når kom
munen har lavet et oplæg, frem for en konfron
tationspolitik.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 31. maj 1995,_at forvaltningen arbejder vide
re med placeringerne Skibby Old og nordvest fra 
Skuldelev.

Dag og år Formandens
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

5. Fortsat

Andre interessegrupper, f.eks. DOF inddrages i 
arbejdet.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 miljø- og teknikudvalgets indstilling, 
dog ønskes den ændring, at der ved opsætning af 
nye møller kun skal udarbejdes en lokalplan i 
stedet for - som foreslået - et regionplantillæg.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

6.

lokalplanlægning i Hiortehaven. svd for Dådvr- 
ivej

J.nr. 01.02.05P16

På baggrund af at kommunen er blevet ejer af 
hele byudviklingsområdet syd for Dådyrvej, var 
byrådet på temadagen den 17. maj 1995 enige 
om:
at området skulle udbygges efter en samlet plan 
at vildtremiserne skulle bibeholdes 
at bebyggelsen syd for Dådyrvej kun skulle ske 
syd og vest for remiserne, og at byzonestatus for 
det resterende areal skulle mageskiftes med 
matr. nr. 4-bo ved Skuldelevvej 
at trekanten for enden af Dådyrvej reserveres til 
parcelhusgrunde
at tilkørslen til området skulle ske fra Dådyrvej 
ad een indkørsel
at bebyggelsen skulle være kvalitetsbetonet, 
spændende og varieret og åbne op for den frie 
udsigt.
at de interne veje skulle være slyngede 
at området skulle forsøges afhændet samlet til en 
seriøs køber, som skulle præstere en samlet ud
bygningsplan med forskellige boligformer.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 31. maj 1995A at de eksisterende lokalplaner 
“skrinlægges”.
Ny lokalplan udfærdige s først, når byrådet har et 
samlet overblik over områdets anvendelse. 
Forvaltningen bemyndiges til at forberede udby
delsen af hele bebyggelsesområdet.
Udvalget peger på, at et fælleshus evt. kan place
res på trekanten for enden af Dådyrvej. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 miljø- og teknikudvalgets indstilling.



SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

17.
Istandsættelse af Dådvrvei 

J.nr. 05.01 

1.
I fortsættelse af drøftelse på temadagen den 17. 
maj 1995 foreslår teknisk forvaltning, at der op
rettes en “midlertidig” anlægskonto for istand
sættelse af Dådyrvej, idet kommunen som 
grundejer af de 2 sydfor liggende grunde har 
overtaget forpligtelsen til at foretage istandsæt
telse og færdiggørelse af Dådyrvej.
På kontoen konteres de udgifter, som kommunen 
afholder indtil et evt salg, således at disse kan 
danne grundlag for beregningen af salgsprisen, 
og således at evt udgifter afholdt af driftsmidler 
kan tilbageføres driften, når grundene er solgt. 
For 1995 foreslås udgifterne finansieret ved til
svarende besparelser på drift afveje.

2.
Endvidere foreslås, at der på oplæg til anlægs
plan for 1996 optages beløb til istandsættelse af 
stikvejene.

3.
Endelig foreslås at der optages forhandling med 
grundejerforeningen ang. standard af de færdig
gjorte veje såvel stikveje som stamvejen, idet der 
tilstræbes, at sidstnævnte indsnævres på den del, 
der fremtidigt kun betjener parcelhusområdet. 
Miljø- og teknikudvalget ansøger på mødejlen 
31. maj 1995 om en tillægsbevilling på kr.
40.000, finansieret over kassebeholdningen. 
Endvidere tiltrædes pkt. 2 og 3. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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S. ■

Retningslinier for drift og vedligeholdelse af 
kommunale bygninger

J.nr. TF 82.00.00

Miljø- og teknikudvalget besluttede på mødet d. 
29. marts 1995, at de af forvaltningen udarbejde
de “Retningslinier for drift og vedligeholdelse af 
kommunale bygninger” skulle udarbejdes, såle
des at der ved fastlæggelse af beløb til drifts
mæssig vedligeholdelse skulle tages hensyn til 
bygningernes alder.
Retningslinierne forelægges påny.
Retningslinier for drift og vedligeholdelse af 
kommunale bygninger vedlagt.
Beregning af aldersfaktor vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 31. maj 1995, at “Retningslinier for drift og 
vedligeholdelse af kommunale bygninger” god
kendes, således at de får virkning pr. 1. januar 
1996.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 miljø- og teknikudvalgets indstilling, 
idet udvalget dog ønsker en opstilling, hvor sko
lernes faktor beregnes til 1,0.
Opstillingen lægges i sagen.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

9.

Til efterretning:

Etablering af flygtninge- og asylcenter i Skibby 
kommune

J.nr. BK 00.10.01

I henhold til planloven § 3a, stk. 3 anmoder Mil
jøministeriet om en udtalelse fra Skibby byråd. 
Udtalelsen erstatter de normale planprocedurer 
og skal bl.a. oplyse, om kommunen har afholdt 
oplysningsvirksomhed i henhold til planloven §
3a om projektet.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 31. maj 1995, at ministeriet svares, at man 
har afholdt borgermøde d. 16. maj 1995, og at der 
på mødet ikke indkom indsigelser mod projektet 
eller placeringen.
Efter at byrådet har forhandlet sig på plads med 
Frederiksborg Amt om placering og størrelse af 
støjvold, er byrådet indforstået med, at ministe
riet fritager projektet for tilvejebringelsen af re
gion-, kommune- og lokalplan. 
Økonomiudvalget bemyndiger på møde den 13. 
juni 1995 borgmesteren til at godkende miljø- og 
teknikudvalgets indstilling på byrådets vegne.

Borgmesteren har i henhold til styrelseslovens § 
31 stk 1. godkendt miljø- og teknikudvalgets be
slutning på byrådets vegne.

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

10.

Ændret projektforslag til natur gasforsyning af 
Skuldelev kraftvarmeværk

J.nr. 13.11.00P20

HNG har med brev af 16. maj 1995 anmodet by
rådet om at godkende et ændret tracé for ledning 
til forsyning af Skuldelev kraftvarmeværk med 
naturgas. Samtidig anmodes byrådet om at træf
fe principbeslutning om, såfremt det viser sig 
nødvendigt, at medvirke til at tilvejebringe de 
fornødne rettigheder for HNG ved ekspropriation 
i medfør aflov om varmeforsyning §§16 -17 og lov 
om off. veje §45 og §§47 -49.
Projektændringen består i, at ledningen fra 
“BrodaF, Onsvedvej 10, går over marker direkte 
til varmeværket mod tidligere projekteret ad of
fentlige veje.
Ved ændringen afskæres 3 ejendomme på Tør- 
slevvej fra en tidligere påregnet mulighed for for
syning med naturgas.
HNG bar indledt forhandling med lodsejeren om 
frivillige aftaler om rettighedserbvervelser.
I den forbindelse er der allerede lavet ændringer 
for at imødekomme lodsejerne. En ekspropriation 
må således ses som en sidste udvej for at gen
nemføre ledningsanlægget.
Det bemærkes, at byrådet ved en principbeslut
ning om ekspropriation kan betinge sig, at rekvi
renten HNG betaler alle omkostninger. Kommu
nens medvirken er således rent formel.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 31. maj 1995 det ændrede projektforslag og 
anbefaler, at der træffes principiel beslutning om 
ekspropriation på vilkår:
at HNG som rekvirent afholder alle omkostnin
ger ved ekspropriationen og

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

1.0. Fortsat

at der på tidspunktet for rekvisition af ekspro
priation foreligger endelig godkendelse af projekt 
for kraftvarmeværket og jQernvarmeforsyningen. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Opdateret liste af 14/6 95 fra Nellemann, Nielsen 
& Rauschenberger over tilmeldte forbrugere til 
projektet vedlagt sagen.
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

l i .

Fastsættelse af formue grænse for udbetaling af 
personlige tillæg til pensionister efter lov om so
cial pension. § 17.

J. nr. SSSF 16.16.10

Skole-, social- og sundhedsudvalget har genbe
handlet sagen om fastsættelse af formue grænse 
for udbetaling af personlige tillæg til pensioni
ster.
Jvf. lov om pension, § 17 stk. gives der mulighed 
for at udbetale personligt tillæg til pensionister, 
hvis økonomiske forhold er særlige vanskelige.
Til beregning af størrelsen af de personlige tillæg 
findes den “personlige tillægsprocent”.
Den personlige tillægsprocent beregnes på bag
grund af de indtægter, pensionisten og en evt. 
ægtefælle måtte have udover social pension.
Der kan ydes personlige tillæg efter den person
lige tillægsprocent til tandbehandling, briller, 
fysioterapi, kiropraktorbehandling, fodpleje og 
medicin.
I Skibby kommune er egenbetalingen 25%, før 
der ydes personligt tillæg. Det vil sige, at en 
pensionist med en personlig tillægsprocent på 
100% vil få dækket 75% af egenbetalingen.
Før 1. januar 1995 havde kommunen ikke nogen 
formuegrænse ved udbetaling af personlige til
læg. Det blev fra forvaltningen indstillet, at der 
indføres en formuegrænse på kr. 15.000,- for en
lige og kr. 30.000,- for gifte.
Skole-, social- og sundhedsudvalget vedtog på sit 
møde i december 1994 en formuegrænse på h.h.v. 
kr. 30.000,- og kr. 50.000,-. Den likvide formue 
fastsættes hvert år pr. 1. januar og svarer til den 
til skattevæsenet senest selvangivne og fra pen
geinstitutterne indberettede formue.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

11. Fortsat

Da pensionen indsættes umiddelbart før 31. de
cember, bliver januar måneds pensionsudbeta
ling fratrukket den oplyste likvide formue. 
Skole-, social- og sundhedsudvalget god
kendte på sit møde den 20. december 1994, at 
formuegrænsen sættes til kr. 30.000,- for enlige 
og kr. 50.000,- for gifte.
Bent Vestergaard Jensen indtog særstandpunkt, 
idet han ønskede at følge forvaltningens indstil
ling.
Ældre- og handicaprådet udtaler pr. telefon, 
at grænsen bør være kr. 45.000,- for enlige og kr.
90.000,- for gifte.
Skole-, social- og sundhedsudvalget indstiller 
på sit møde den 30. maj 1995, at den tidligere 
beslutning af 20. december 1994 fastholdes, såle
des at formuegrænsen sættes til kr. 30.000,- for 
enlige og kr. 50.000,- for gifte.
Bent Vestergaard Jensen indtager særstand
punkt, idet han ønsker at følge forvaltningens 
indstilling.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Bent Vestergaard Jensen fastholder sit sær
standpunkt fra skole-, social- og sundhedsudval
get.
Steen Berthelsen indtager særstandpunkt, idet 
han følger ældre- og handicaprådets indstilling.

Dag og år ; Formandens 
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SKIBBY KOMMUNE

12.

Kommunikationsudstyr i forbindelse med indfø
relse af døgnplejen

J. nr. SSSF 82*12

I forbindelse med indførelse af døgnpleje overve
jedes, hvorledes kommune kunne forbedre kom
munikationsudstyret.
I december 1994 blev det besluttet at afstå fra at 
gøre brug af det indhentede tilbud på kommuni
kationsudstyr fra Falck. Det drejede sig om en 5- 
årig leasingaftale på kr. 114.000,- pr. år.
Der har nu vist sig en anden og bedre løsning, 
idet kommunen kan gå sammen med Frederiks
sund kommune om en ubemandet vagtcentral, 
der åbner mulighed for en fælles betjening af bå
de hjemmepleje, brandvæsen og evt. andre alar
mer.
Prisen er, for det samme udstyr, væsentlig lavere 
kr. 223.975,- i anskaffelsessum, hvoraf kr.
79.000,- skal betales kontant, idet dette beløb 
vedrører tilslutningsafgift. De kr. 144.975,- som 
vedrører radio- og centraludstyret, kan leases 
over 5 år.
Hertil kommer en årlig udgift på kr. 19.260,- til 
leje afledning m.m.
Udtalelse fra økonomisk forvaltningen beror i 
sagen.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefa
ler på sit møde den 30. maj 1995, at der indkøbes 
udstyr, og at der søges en resttillægsbevilling for 
1995 på kr. 147.300,-, som søges finansieret over 
kassebeholdningen konto 801 00 004-09. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.

Dag og år Formandens
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BYRÅDSMØDE

13.

Aldersgrænse for klubbørn 

J. nr. SSSF 16.04.04

Ved brev af 9/6-94 er det lovet forældrebestyrel
sen ved Børnehuset i Skuldelev, at en generel 
ændring af alderskriteriet vil blive drøftet.
Den 12/4-95 har forældrebestyrelsen ved Skib- 
byssen anmodet om, at aldersgrænsen for opta
gelse i klub fastsættes svarende til 4. klasse. 
Siden opstart af Værestedet har det været almin
delig praksis, at 9-årige kunne indskrives i 
klubtilbud. Årsagen var bl.a., at der også var 
mangel på fritidshjemspladser.
Administrativt har det altså været besluttet, at 
aldersgrænsen for indskrivning i klub er 10 år. 
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 30. maj 1995, at der fremover 
arbejdes med en grænse for optagelse i klub, så
ledes at børn primært først optages i klub efter 4. 
klasse, dog således at børnene kan optages i det 
kvartal de fylder 10. år.
Økonomiudvalget besluttede på møde den 13. 
juni 1995 at afvente sin stillingtagen. 
Indstillingen undersøges nærmere før byrådsmø
det.

Dag og år Formandens Biad nr.initialer
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SKIBBY KOMMUNE

BYRÅDSMØDE

14.

Ansøgning om tillægsbevilling 

J. nr. LP 00.01K01

Løn- og personalekontoret ansøger om en tillægs
bevilling på kr. 145,000,- til konto 651 01 015 00, 
Omskoling, efteruddannelse og lederuddannelse, 
i 1995.
Der anvises samtidig kompenserende besparelse 
på konto 651 01 005 04, pension.
Indstillingsbilag vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. 
juni 1995 indstillingen.
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15.
Pressedækning af byrådets arbejde 

J. nr. BK 00.01A10

På vegne af det konservative folkeparti anmoder 
Steen Berthelsen i skrivelse af 21. maj 1995 om 
optagelse af følgende punkt på byrådets dagsor
den:
“Da der fra pressens side, igennem lang tid, ikke 
har været udvist interesse for at dække byrådets 
arbejde i hverdagen, således at borgerne får et 
reelt billede af dét arbejde, Skibby byråd udfører, 
men kun i brudstykker, som mere bærer præg af 
nødvendighed end objektivitet, og derved bringer 
pressefriheden i miskredit, fremsættes hermed 
følgende forslag til debat i byrådet:
* Kan pressen bortvises fra byrådssalen ?
* Kan Skibby kommune forbedre pressedæknin

gen ved at samarbejde med amtsaviser i Roskil
de eller Vestsjælland ?

Den helt igennem tilfældige pressedækning af 
arbejdet i Skibby kommune har fået det konser
vative folkeparti til at stille spørgsmålstegn ved 
det rimelige i at lade Frederiksborg amts avis 
fortsætte en så tilfældig dækning af byrådets ar
bejde, at det kan skade forholdet og forståelsen 
imellem borger og byråd.”
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17.

Udtræden af Marbækskolens skolebestyrelse 

J. nr. SSSF 00.01A15

Mette B. Meldgaard, Hellesø 6, 4050 Skibby, 
fremsender ansøgning om udtrædelse af skolebe
styrelsen for Marbækskolen, idet familien fra
flytter kommunen pr. 1. august 1995.
Suppleant på listen Michela Anthon, Skovvejen 
14 B, Sønderby har meddelt, at hun ikke ønsker 
at indtræde i bestyrelsen.
Næste suppleant er Randi Kjeldsen, Dam
gårdsvej 35, Skibby, som har meddelt, at hun 
gerne indtræder i bestyrelsen.
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SKIBBY KOMMUNE 
LUKKET BYRÅDSMØDE

i .

Off. udbud af skolebuskørslen for skoleåret 
1995/96.

J.nr. 17.21022

Skole-, social- og sundhedsudvalget 

Miljø- og teknikudvalget

Økonomiudvalget




